Micro Film Advertising Competition 2013

第一屆微電影廣告比賽

ENTRY FORM參加表格

	APPLICATION DEADLINE: 31 JULY 2013 (12:00)


Application Procedures:
Entrants must submit the follow items:
1. A completed and signed entry form 
2. A DVD rom which meets the submission requirement: 
Full version of the micro film burnt to a DVD Rom*, Duration: minimum: 30 seconds to maximum: 3 minutes; Resolution: 1920 x 1080 - 25fps; Format: MPEG4/ H.264
3. Full script of the screenplay
* All submitted DVD can be either in DVD+R or DVD-R, but must be readable on a general DVD player
報名方法：
參賽單位必須遞交以下資料：
1. 填妥好並已簽署的報名表格
2. 一隻符合參賽規格的DVD光碟：
足本作品需燒錄於DVD制式內* ，片長：最短30秒至最長3分鐘；解像度：1920 x 1080 - 25fps；格式：MPEG4/ H.264
3. 完整的故事劇本
* 所有提交的DVD可以是 DVD+R或DVD-R，但必須能於普通的DVD機上播放。
Application Deadline截止報名日期:
On or before 31 July 2013 (Friday), 12:00 noon 

All entry forms are to be returned to 

“Micro Film Advertising Competition 2013”

Attn: Mr. Peter Si

LW897, Department of Multimedia & Internet Technology 

IVE(Lee Wai Lee) 

LW896, 3 King Ling Road 

TKO, N.T.

All personal data submitted by the entrants will be treated in confidence and will not be published without authorization.

所有由參賽單位提供之個人資料將絕對保密。未經參賽單位同意下，資料將不會被公開發表。

Timetable 時間表:

	Official call for entries 接受報名
	2013.06.01

	Closing date for entries 截止報名
	2013.07.31

	Assessment of entries 評審工作
	2013.07 – 08

	Grand Judging 最終評審
	2013.08.31

	Awards Presentation Ceremony 頒獎典禮
	To be confirmed


	ENTRY FORM參加表格
This form should be completed by entrant in BLOCK letters, all information should be submitted in both Chinese and English.  

If there is insufficient space, please use separate sheets.

本參加表格須由參賽單位以正楷填寫，並提供中文及英文的資料。如有需要，請以另頁填寫並一併遞交。



	Particulars of the Entrant 參賽單位資料

Student Stream 學生組 

Title of Entry作品名稱: 
Storyline 故事大綱:

No. of Team Members隊員人數: 

Contact Person聯絡人姓名: (Eng)

 (中)

Gender性別: 

HKID No.:

HKDI/IVE學院: 

Programme No:

Email電郵: 

Tel電話: 

Team Member隊員 (2)

Name姓名: (Eng)

 (中)

Gender性別: 

HKID No.:

Email電郵: 

Tel電話: 

Team Member隊員 (3)

Name姓名: (Eng)

 (中)

Gender性別: 

HKID No.:
Email電郵: 

Tel電話: 

Team Member隊員 (4)

Name姓名: (Eng)

 (中)

Gender性別: 

HKID No.:

Email電郵: 

Tel電話: 

(Please use supplementary sheets if necessary 可按需要加紙填寫)


	Declaration 聲明

i) I/We attest to all the facts in this entry form and am/are willing to propose the abovementioned entry.
我／我們謹此聲明此參加表格之所有資料真確無訛。
ii) I/We hereby declare that I/we accept the judging rules and regulations of the Awards.
我／我們同意遵守一切參賽之規定和條例。

iii) I am/We are prepared to attend interviews with the judging panel on dates to be specified by the Organizer.
我／我們將出席由主辦機構所指定的評審面試。

iv) I/We agree the Organizer have full authority to make final decisions in all matters relating to the Micro Film Advertising Competition 2013, without any obligation to disclose or account for the reasons thereof.  I/We hereby absolutely waive my/rights, if any, to appeal or review against any such decisions through judicial or administrative proceedings.
我／我們同意主辦機構有權在任何情況下作出「第一屆微電影廣告比賽」的最後決定，我／我們並同意放棄申請上訴或複核大會所作出決定的權利。
v) If selected as the winner of the Awards, I am/we are obliged to attend the Micro Film Advertising Competition 2013 Awards Presentation Ceremony.
如獲選為得獎者，我／我們將出席「第一屆微電影廣告比賽」頒獎典禮。
vi) I/We declare and warrant that我/我們作出以上聲明及保證: 
a)  in respect of any third party works, things and materials incorporated in the above entry, I/we have a valid and continuing license under which I am/we are entitled to use such third party works, things and materials in the creation development and making of the above entry;
有關包含在上述參賽作品中的任何第三者作品、物件和材料，我／我們擁有有效及持續的特許，根據有關特許，我／我們有權在創作及製作上述參賽作品的過程中使用該等第三者作品、物件和材料；
b)  I am/We are the owner of the copyrighted and all other intellectual property rights in the above entry and hereby grant to the Organizer the right to use the above entry or any part thereof for all purposes relating to the Micro Film Advertising Competition 2013 and its activities including but not limited to the exhibition and publication of the above entry;
我／我們是上述參賽作品的版權及其知識產權的持有人，並把有關權利給予主辦機構以使用上述參賽作品或其中任何部份作為與「第一屆微電影廣告比賽」及其活動有關的所有用途，包括但不限於展示及發表上述參賽作品；
c)  the use by the Organizer of the above entry for any purpose relating to the Micro Film Advertising Competition 2013 and its activities including but not limited to the exhibition and publication of the above entry will not infringe the intellectual property rights of any party.
主辦機構在使用上述參賽作品與「第一屆微電影廣告比賽」及其活動有關的所有用途，包括但不限於展示及發表上述參賽作品，將不會侵犯任何人的知識產權。

vii) I/We shall indemnify the Organizer and keep the Organizer indemnified against all actions costs claims demands damages expenses (including without limitation the fees and disbursements of lawyers agents and expert witnesses) and any compensation and costs which may be agreed to be paid in settlement of any proceedings (where that settlement has first been proposed or approved in writing by me/us or on my/our behalf) and liabilities of whatsoever nature arising out of or in connection with any allegation and/or claim that the use of the above entry or any part thereof by the Organizer (including without limitation the exhibition and publication of the above entry) infringes any intellectual property rights of any party.
如因主辦機構在使用上述參賽作品的任何部份(包括但不限於展示及發表上述參賽作品)，以致侵犯任何人的知識產權而引起任何指控及／或索償，並因而導致主辦機構須面對任何訴訟、申索或索求，或須承擔任何費用、損害賠償、開支(包括但不限於向律師代理人及專家證人支付的費用)、就任何訴訟達成和解協議所須繳付的任何補償或費用(而該和解協議是事先經由我／我們，或他人代我／我們提出或任何性質的賠償責任，則我／我們須向主辦機構作出補償。

Declaration

I hereby declare that the above entry is submitted ONLY to the Micro Film Advertising Competition 2013. 


聲明

本人在此聲明上述參賽項目只申請參加 「2013第一屆微電影廣告比賽」。
Signature of Entrant 參賽單位簽署



Date 日期
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